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Onderwerp: RE: gezonheidsoz bij rampen: covid
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Dank voorje snelle reactic RE dan wachten we nog even iL size |en kunnen we snel aan de slag en het formeel

afronden!
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(IEAE A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: gezonheidsoz bij rampen: covid

Ha, akkoord wmb

van: [IE EEE) EEN ninvws.ni>Vermonsien, ren or ana 2021 16:
16

Onderwerp: FW: gezonheidsoz bij rampen: covid

Ha 5.1.2e

Heb jij onderstaande mail nog scherp? Ik begrijp van meerdere mensen bij PG dat er iets meer spoed bij zit dan de mail doet

vermoeden. En er is lang en veel over nagedacht en besproken met alle partijen.

zou jij dit morgen ook met||willen checken?

van: EXER]IEEE (REEDED) EEE @minvws.ni>Verzonden: woensdag 20 januari 2021 17:17
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.@minvws.nl>; CIEECIEIERIFEY) BEB omennl>;
Onderwerp: gezonheidsoz bij rampen: covid

Best IRAE 5.1.2e

VWS heeft een verantwoordelijkheid om Gezondheidsonderzoek bij Rampen te faciliteren; dit is ingesteld naar de Bijlmerramp en

geldt nog steeds. Doordat de ramp nog steeds plaatsvindt, heeft dit nog niet gebundeld plaatsgevonden. In het najaar hebben
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RIVM-crisis en GGD GHOR hier aandacht voor gevraagd - zij wilde hier de bestaande monitors voor intensiveren. Ze hebben

hiervoor een propositie ingediend bij ons. PG heeft hierover in overleg met PDC-19 met deze partijen gesproken en ook ZonMw

betrokken. Reden om ZonMw te betrekken, is dat zij veel gezondheidsonderzoek/maatschappelijk onderzoek hebben mogelijk
gemaakt onder het lopende COVID-19 onderzoeksprogramma.

Gezien de bijzondere complexiteit en omvang van de nationale crisis is naar onze mening de Rijksoverheid, en in het bijzonder het

Ministerie van VWS, de aangewezen partij om opdrachtverlening en programmatische coérdinatie van het onderzoek naar zich toe

te trekken. We willen dit laten codrdineren door ZonMw, zodat goed aangesloten kan worden op al lopende onderzoeken en zien

hier een belangrijke rol voor de GGD GHOR en het RIVM. Hun propositie is een belangrijke ruggengraat in het voorstel maar het

lijkt ons goed dat door ZONMw wordt bezien hoe bestaande monitors en alles wat daar is ontstaan ook in dit kader kan worden

benut en zaken bij elkaar worden gebracht.

De schatting is dat het programm JEANper jaar gaan kosten met een looptijd van 5 jaar enBEd om het snel op te starten (
51.1c De 5 jaar is gebaseerd op alle andere Gezondheidsonderzoeken bij Rampen die hebben plaatsgevonden, zoals bijv. na

de vuurwerkramp.

De financiéle middelen willen we op de COVID-19 lijst van FEZ plaatsen XEN heeft het al in potlood gemeld. Ben je hiermee

akkoord?

Op basis van je akkoord kunnen we partijen daadwerkelijk aan het werk zetten.

Hoor het graag,

Groeten,

EJ Den Haag |
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